
Grosupeljski
taborniki

v septembru
Z novim šolskim letom se je pričelo

tudi novo delovno leto za tabornike v
Grosupljem. Pravzaprav moram reči.
da se delo niti ni začelo. saj smo po ta-
borjenju. ki predstavlja zaključek dela
v enem šolskem letu. nadaljevali šeccl
avgust.

" Nelcaj teh aktivnosti smo bili pri-
siljeni izvesti zaradi vremena na ta-
borjenju — to je bilo dvodnevno
sušenje šotorov. Ob tem delu se nam je
porodila misel oz. ideja. da bi letos
zopel nekoliko drugače pričeli z
delom v septembru. Dejali smo si: »Pa
napravimo propagandni tabor z razs-
lavo!« Sedli smo skupaj. se dogovori-
li. kje in kdaj naj bo ta labor. kako naj
izglcda razstava. kaj bomo na razstavi
predstavili in najpomembnejše —
kakšen je cilj propagandnega tabora.
Le-ta nam je bil takoj jasen: pridobiti
čimveč novih članov in predsiaviti ta-
borništvo vsem krajanom Grosuplje-
ga. Po prvem sostanku smo se potem
scstajali skoraj vsak dan.sajjebilove-
liko stvari. ki jih je bilo potrebno pri-
pravili. Rcs. dela nam ni in ni hotelo
zmanjkati. Končno je prišel na vrsto
pelek. ko smu postavili tabor in razs-
lavo. Vabilu so se odzvali vsi elani
odreda: od najstarejših do najmlajših.
Propagandni tabor z razstavo in ta-
bornim ognjem je trajal dva dni. v
sobolo in nedeljo. 9. in 10. septembra.
Moram reči. da smo tabomiki priča-
kovali več obiskovalcev. Nekaj več
krajanov je bilo le na tabornem ognju.
kjer smo taborniki pripravili šaljiv
kulturni program.

Ob lem sem se spomnila. kako kra-
jani. ki se nimajo več za mlade. vedno
govore. češ. saj grosupeljska mladina
nič ne dela. Mar laborniki nismo del
mladine? In mar ni še več takih
društev v Grosupljem? Tako. kot je šla
mimo večine Ijudi ta prireditev. ere še
marsikatera. zato se ne čudim takim
kritikam na račun mladine. ki pa niso
vedno upravičene!

No ja. taborniki smo vseeno prido-
bili kar nekaj članov in končno smo
lahko organizirali tudi vod najmlajših
— imenovani Mehurčki. na katerega
smp pravzaprav čakali skoraj dve leti.

Že naslednji teden smo se zbrali na
jesenskem zboru tabornikov. kjer smo
razporedili nove člane v posamezne
vode. vsem papredstaviliprogramde-
la za novo šolsko lcio. Sem so
vključene akcije. ki se pojavljajo
vsako leio. Po uradnem skupnem delu
zbora so se laborniki zbrali okrogsv-
ojih vodnikov in se z njimi pogovorili.
Za konec so se iarali nekatere tabor-
niške igrc.

Prva akcija v lem letu je sledila že
naslednjo soboto. pravzaprav sta bili
kar dve. Večina tabornikov se je od-
pravila na izlet v Ljubljano, kjer so si
ogledali razstavo Nara\a — Ždravje.
Ogled (e razstave je bila nekakšna
počastitev enajste oblctnice ustano-
viive našega odreda. Razsta\ a jc bila
za tabornike 5e posebej zanimiva. saj
jc predstavila področje. s katerim se
taborništvo v glavnem ukvarja.

Nekaj tabornikov je istočasno odšlo
na llovogoro. kjersosevtemčasuob-

rambno usposabljali mladi. ki niso
vključeni v Srednje usmerjeno izob-
raževanje. Tu so udeležcncem posre-
dovali nekaj temeljnih znanj iz orien-
tacije ter pomagali pri izvedbi orienta-
cijskega pohoda. To obliko sodclo-
vanje z Oddelkom za LO smo letos
izpeljali že drugič in nameravamo pri
tem sodelovanju ostati šc naprej.

Zadnja akcija v scptembru pa je bila
ob koncu meseca. ko smo za labor-
nike in tabornice vstarostiod 12do 15
lel pripravili orientacijsko tekmo-
vanjc. Trasa poti je poleKala v okolici
Grosupljega in jc bila precej lahka.
poudarek je bil predvsem na orientaci-
ji sami in nalogah. ki sojih tekmovalci
reševili. Izvedba tckmovanja je bila
uspcšna. ekipe pa so bile dokaj
izenačene.

V mesccu seplcmbru smo bili torej
precej aktivni in upamo. da se bo tako
nadaljevalo v vseh naslednjih mesccih.
Čepn<\ se ob naših akcijah večkrat
srcčujcmo steža\ami.jihskušamokar
najbolje rešiti. Največje ležavc so
materialnega značaja. Posebej bi tu
omenila taborno opremo. ki je že
precej draga. za naše delo pa nujno
potrebna. Trenutno se srečujemo t
največjim problemom.kakokupilive-
liki šotor. ki nam bi služil na taborje-
njih kot jedilnica. Za tak šotor imamo
komaj POIOMCO celomih sreditev. Se
bomo pač znašli. kar je ie tako našc
stalno geslo. Upamo pa. da nam bo
priskočil na pomoč še kdo!'?
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